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Voortaan in offset 
Ad Valvas heeft een facelift ondergaan. Voortaan wordt 
het in offset uitgebracht. Dat betekent: een scherpere 
druk, een betere weergave van foto's en tekeningen, meer 
layout mogelijkheden, kortom: een meer uitgekiende 
vormpresentatie die de lezer ten goede komt. 
Voor wie het nu al wil noteren: Ad Valvas zal deze 24e 
jaargang in totaal 39 keer verschijnen. Ad Valvas ver
schijnt niet op 24 en 31 december, 7 januari, 15 april en 20 
mei. Het laatste nummer van deze jaargang komt uit op 1 
juli volgend jaar. 

Lees en leef mee. De (weliswaar nog steeds te kleine en te 
klein behuisde) redaktie probeert er weer het beste van te 
maken. 

Redaktie 

Raadsleden schrokken van harde opstelling PU 

Universiteitsraad: totaal brelcen 
met Potchefstroom 
Voortaan moet worden afgezien van kontakten vanwege de VU met 
personen en groepen vanwege de Universiteit van Potchefstroom. Dat 
is de letterlijke opvatting van de universiteitsraad, die daarmee in zijn 
vergadering van 17 augustus het door het college van bestuur aanvaarde 
advies van de commissie internationale samenwerking op dit punt naast 
zich neerlegde. Dat advies pleitte voor de bevordering van een verdere 
dialoog op basis van kontakten met personen en groepen binnen de 
PU, eventueel te realiseren via zinvolle projekten. Het college van 
bestuur zag overigens geen heil in verdere kontakten op het niveau 
van het universiteitsbestuur. 
Het advies van de kommissie internationale samenwerking was ge
baseerd op het verslag van de V Udelegatie die in maart dit jaar samen 
met een^ PUgroep in ZuidAfrika de wederzijdse opinieverschillen 
besprak. Het VUverslag, dat 'n tamelijk rooskleurig beeld van de PU 
schetste, kreeg een scherp veroordelend kommentaar van de PU bij 
monde van haar rector Bingle, die daarmee de raadsleden nogal deed 
schrikken. Was de PU toch „aparter" dan men uit het VUverslag las? 
(Zie uitgebreid op pagina 10 en 11) 

Nadat de raad lang en breed had 
gediskussieerd over de nieuwe fei
ten in de lange VUPUhistorie — 
VUverslag, PUkommentaar, CIS
advies, standpunt CvB en het ant
woord van de VUdelegatie op het 
PUkommentaar — kwam ten
slotte een motie in stemming die 
tot de raadsuitspraak leidde. De 
motie was ingediend door de acht 
leden tellende studentenfraktie, 
mevr. KraanWielenga (Vereni
ging), Evers (Tasur) en Van Al
kemade (StafVU). De motie haal
de na enige wijziging een ruime 
meerderheid. Achttien raadsleden 
stemden voor, tien — onder wie 
de drie VUSOstudenten — tegen. 
Niemand Onthield zich van stem
ming. 
De raad konstateerde dat er een 

Over achtergronden 
zie pag. 10 en 11 

wezenlijk verschil tussen de in het 
VUverslag weergegeven stand
punten van de PU en die in het 
PUkommentaar bestond en kon
kludeerde dat de PU weigerde de 
afzonderlijke ontwikkeling in 
ZuidAfrika te kritiseren, niet be
reid was haar opvattingen over 
het apartheidsbeleid te wijzigen 
en het regeringsbeleid ten aanzien 
van het vorig jaar „besmet" ver
klaarde Christelijk Instituut van 
VUeredoctor Beyers Naudé ten 
volle ondersteunde. Mede gezien 
het momenteel toenemende verzet 
tegen het apartheidssysteem — de 
akties van met name de zwarte 
bevolking — vond de raad dat het 
niet alleen afgelopen moest zijn 
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met officiële kontakten met de 
PU op bestuursniveau, wat het 
college van bestuur adviseerde, 
maar dat voortaan alle officiële 
relaties, dus ook op het niveau 

van fakulteiten en vakgroepen, 
taboe dienden te zijn. 
Hoe de mening van de raad pre
cies in de praktijk zal uitwerken 
kan men zich overigens afvragen. 
De vraag hoe de raadsopvatting 
dient te worden geïnterpreteerd 
en of deze toch nog enige ruimte 
laat werd niet geheel duidelijk 
beantwoord, hoewel het sleutelen 
aan de aanvankelijke motietekst 
vóór de stemming voor grotere 
helderheid zorgde.' 
In een laatste poging om de raads
leden voor het standpunt van het 
college van bestuur te winnen om 
toch met de PU te blijven praten, 
zij het dan niet meer op bestuurs
niveau, merkte CvBondervoor
zitter Brinkman nog op dat het 
naar gangbare opvatting buiten 
het bereik van het universiteits
bestuur ligt om fakulteiten, vak
groepen en personeelsleden te ver
bieden met de PU in kontakt te 

treden. „De toetsing van weten
schappelijke programma's in ter
men van de uitvoering ervan van
wege het universiteitsbestuur is 

Vervolg op pag. 2 
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Raamovereenkomsten met 
universiteiten in 
Zuidelijk Afrika en Indonesië 
De VU gaat op langere termijn 
samenwerken met de Didonesische 
staatsuniversiteit Gadjah Mada 
(UGM) en met de zwarte, multi
raciaal georiënteerde universitei
ten van Botswana en Swaziland 
(UBS) en de nationale universi
teit van Lesotho (NUL) in Zuide
lijk Afrika. Afgelopen dinsdag
avond verklaarde de universiteits
raad zich vrijwel moeiteloos ak
koord met de door het bureau bui
tenland en de commissie interna
tionale samenwerking voorbereide 
voorstellen van het college van be
stuur om daarvoor raamovereen
komsten aan te gaan, waardoor 
de samenwerking in principe vast
ligt. De invulling van de overeen
komsten door projekten vanuit 
(sub)fakulteiten zal nader plaats
vinden. 

Eerder had de raad al positief ge , 
reageerd op het uitdrukkelijke 
verzoek van de commissie interna
tionale samenwerking of het zin
vol leek de mogelijkheden voor de 
samenwerkingsverbanden te on

Advertentie 

Studieboeken 
voor alle 
fakulteiten , 

' S I M S H O P ' 
WRANGLER . LOIS -
LANDLUBBER ■ LEE 

Amsterdamseweg 414 
Amstelveen - Tel. 432762 

Op vertoon van collegekaart 
op al onze artikelen 

10 pet korting 

derzoeken. De samenwerkings
overeenkomsten passen in het 
NUPPICprogramma en, worden 
gefinancierd uit de overheidsgel
den voor ontwikkelingssamenwer
king. 
Enige tegenstand ondervond al
leen het voorstel tot samenwer
king met de Gadjah Mada univer
siteit. De acht studenten van de 
Progressieve Kiesvereniging stem
den tegen omdat ze het zoals Joaii 
de Roos het zei geen ontwikke
lingshulp vonden als men in zee 
ging met deze universiteit waar
van de autonomie ten opzichte 
van het Indonesische regiem op 
zijn minst zeer bedenkelijk is. Er 
moet maar eens worden aange
toond, dat het geld niet naar de 
rijken gaat, aldus De Roos. 
Overigens stemde alleen nog de 
wper Den Ottolander tegen. We
gens de politieke gevoeligheid van 
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Extra raadsvergadering 
De universiteitsraad, die dins
dag eigenlijk voor de laatste 
maal in de oude samenstelling 
vergaderde, moet nog één 
keertje extra vergaderen om 
de wegens tijdsgebrek niet
behandelde nota aanstellingen 
en benoemingen (2e rondje) af 
te werken. De raad vergadert 
hierover op aanstaande dins
dag 7 september om 14.30 uur. 

AUTOVERHUUR 
Middenweg 175, Amsterdam 
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• 
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diesels 

de samenwerking met de UGM 
waardoor er wel eens weer veel 
vergadertijd verspild zou kunnen 
worden, of zoals hij het later in 
zijn stemverklaring zei: 'om prak
tische reden." 
Met de Gadjah Mada, 13.000 stu
denten en gelegen in Yogyakarta 
op middenJava, bestaat reeds een 
relatie sinds 1971 voor een aantal 
projekten. De UGM wordt be
schouwd als een van de kwalita
tief allerbeste van de 80 staatsuni

versiteiten in Indonesië. Het is de 
bedoeling dat de VU gaat inspelen 
op de funktie die de UGM heeft 
bij het spreiden van kennis en on
derwijsfaciliteiten. 
Waar mogelijk zal de VU het sa
menwerkingsverband met de UGM 
tevens gebruiken om de bestaande 
relatie' met de eveneens op mid
denJava liggende christelijke 
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Opening academisch jaar 
De Universiteitsraad van de Vrije Universiteit te Amsterdam 
nodigt u uit tot het bijwonen van een openbare bijeenkomst, 
waarin de voorzitter van het College van Bestuur dr. K. van Nes 
ter gelegenheid van de opening van het academisch jaar 1976
1977 verslag doet van het bestuursbeleid in het verstreken jaar 
(de lotgevallenrede). 
Voorts spreekt de rector magnificus prof. mr. I. A. Diepenhorst 
ter gelegenheid van de opening der lessen een rede uit, waarna 
hij het rectoraat zal overdragen aan prof. mr. J. de Ruiter. 
Deze plechtigheid vindt plaats op maandag 6 september 1976 om 
15.30 uur precies in de aula in het hoofdgebouw der universiteit, 
De Boelelaan 1105. 
Voorafgaand aan de bijeenkomst wordt in de aula een gebeds
dienst gehouden. Hierin gaat voor de universiteitspastor, ds. S. 
A. Boonstra. Aanvang 14.30 uur. 
Na afloop van de plechtigheid recipiëren de voorzitter van de 
Universiteitsraad, de voorzitter van het College van Bestuur en 
de rector magnificus in de foyer van het hoofdgebouw. 


